
Osnovna škola Ivana Meštrovića 

Zagreb, Martina Pušteka 1 

10000 Zagreb 

Klasa: 602-02/23-01/15 

Ur.broj: 251-190-23-01 

 

 

Z a k lj u č c i  
s 15. sjednice ŠO, 24.5.2023. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Tibor Komar, Krešimir Sočković, Hrvoje Đurak,  Jelena 

Čeko, Igor Naglić i  Ivana Pikić Jugović 

Izostanak opravdao: Ivan Bubić 

Ostali članovi: Milivoj Magerl, ravnatelj 

Zapisnik vodi Smiljana Maravić 

 

 

Na sjednici je predložen slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Kadrovska pitanja 

3. Razno 

 

 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne 14. sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad. 2. Kadrovska pitanja 

 

Na natječaj objavljen 13.4.2023. na HZZ, u biltenu 64 i na web stranici škole za radna mjesta 

kuharice na puno, neodređeno radno vrijeme i učitelja matematike na određeno. 

 

 Za zapošljavanje kuharice na neodređeno, puno radno vrijeme ravnatelj predlaže Jelenu 

Golek, koja ispunjava sve uvijete natječaja. 

 Za zapošljavanje učitelja matematike na određeno, nepuno radno vrijeme ravnatelj 

predlaže Teu Šučur koja je jedni kandidat koji se javio na natječaj. Ravnatelj je obavijestio 

prisutne članove Školskog odbora da se apsolventica PMF-a smjer prof, matematike javila na 

rad po ugovoru do 60 dana. Po završetku natječaja radni odnos kandidatkinje se zasniva na 5 

mjeseci sukladno čl.107 st.11 ZOO, NN152/14 (nestručna zamjena). 



Članovi Školskog odbora daju svoju suglasnost za zapošljavanje kandidata koje je ravnatelj 

predložio. 

 

 

Ad.  3. Razno 

 

Pod točkom razno ravnatelj obavještava prisutne da čekamo projekt sanacije svih 

sanitarnih čvorova u školi, a koji je dogovoren s Gradskim uredom za obrazovanje. Gđa. Deur 

iz Gradsko ureda za obrazovanje grada Zagreba je obišla školu i izvršila uvid u stanje u školi, 

te je ustanovljeno da je sanacija sanitarnih čvorova i prozora na dvorani škole prioritetna (s 

obzirom na to da je škola uvrštena u projekt energetske obnove). 

Gospodin Sočković postavlja pitanje u vezi sporednog ulaza u školu koji je 

problematičan u kišnim danima kada je prilaz školi na mjestima preplavljen vodom. 

Ravnatelj odgovara da se škola obratila za pomoć i lokalnoj zajednici jer troškovi radova 

prelaze financijske mogućnosti škole. 

 

 

Zapisnik sastavio: Smiljana Maravić 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


